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Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

18 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.

Antepliler 
aldıkları kredileri 
ödeyemiyorlar… 

2’DE

4’TE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

İlçe başkanlığına 
Servet Elçi seçildi

Çocukları sokağa iten 
neden: Ekonomiktir

4’TE

Ekonomi yazarı Abdurrahman Yıldırım’ın 
köşesindeki haber ve yorum çok dikkat 
çekiciydi.

Türkiye Bankalar Birliği’nin verilerine 
göre finansal sistem ile çek ve senetlerde 
oluşan batak toplamı 91 milyar lira olarak 
tespit edilmiş.

Yıldırım’ın yayınladığı borç tabloları 
ekonomimizin girdiği darboğazı gözler 
önüne seriyor. Tabloya göre 2015 bireysel 
tüketici kredilerinde, bireysel kredi 
kartlarında ve ticari kredilerde 2009’dan bu 
yana en sorunlu yıl.

Halkçı Parti merkez
 ilçe kongresi yapıldı

Halkçı Parti Gaziantep merkez 
ilçe birinci dönem olağan kongresi 
pazar günü yapıldı. Kongreye 
Ankara’dan gelen Halkçı Parti 
eski Genel Sekreteri Aydın Güven 
Gürkan, Gaziantep milletvekilimiz 
Süleyman Koyuncugil, 
Gaziantep’ten Belediye Başkanı 
Ömer Arpacıoğlu katıldı.

Son günlerde kentimizde sokak 
çocukları sorunu ve bir sonraki 
aşamadaki olası tehlikelerin 
dillendirildiğini, ancak sokak 
çocukları sorununun yalnızca 
çocukların rehabilite edilmesiyle 
çözümlenemeyeceğini belirten 
Tek Gıda İş Sendikası Başkanı 
İzzet Özcan, “Çocukların sokakta 
bulunmasının farklı nedenleri olsa 
da en büyük nedeni ekonomiktir. 

Omega-3 içeriği ile kardiyovasküler 
hastalıklar ve kansere karşı koruyucu 
etkinlik gösterebilir, bağışıklığın 
güçlenmesini destekleyebilir. Omega-3 yağ 
asitleri olan EPA kalp ve damar sağlığı, 
DHA ise beyin ve sinir sisteminin gelişimi 
için önemli bileşiklerdir. Beyinde DHA 
seviyelerinin azalması sonucu depresyon, 
hafıza kaybı, şizofreni ve Alzheimer 
görülme riskleri artabilir. Ayrıca chia 
tüketimi kolesterolün düşürülmesinde 
etkili olabilir. 

KESK Gaziantep Şubeler Platformu, Halepçe katliamının 36. Beyazıt katliamının 
46. ve Gazi katliamının 29. yıldönümü dolayısıyla basın açıklaması yaptı 

150 binden fazla Kürt katledildi
Eğitim Sen Gaziantep Şube Başkanı Ömer Parlakçı, “Yeniden doğuşun  ve özgürlüğün habercisi olan Newroz’a 

günler kala Halepçe semalarına ölüm bulutları çökmüştü. Bir bahar sabahı kimyasal silahlarla çoğu çocuk, 
kadın ve yaşlılardan oluşan tümüyle sivil, beş binden fazla insan katledildi, yedi binden fazla insan kalıcı şekilde 
sakat kaldı. Enfal Harekâtı süresince, 1986-1989 yılları arasında 150 binden fazla Kürt katledildi” dedi. 

Kürt toplumu insanlığa karşı 
suçların tümüne maruz kaldı

Kimyasal silahların kullanılmasının 1925 
yılında, Cenevre Antlaşmasıyla yasaklandığını 
daha sonra bir dizi başka sözleşme ile kimyasal 
silahların kullanılmasının savaş suçu olarak 
düzenlendiğini kaydeden Parlakçı, “Öte 
yandan İnsani hukukun çerçevesini oluşturan 
dört Cenevre Sözleşmesinin ortak 3. maddesi 
de; niteliği ne olursa olsun her türlü savaş 
ve çatışmada sivillerin ve sivil yerleşim 
birimlerinin askeri hedef olamayacağını 
düzenledi. Kürt toplumu uluslararası hukukun 
en ağır suçlar olarak düzenlediği savaş suçu, 
soykırım suçu ve insanlığa karşı suçların 
tümüne maruz kaldı” açıklamasını yaptı. 

Büyükkarakuyu'da 
büyük vurgun mu?

Zafer Partisi Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Mehmet 
Pamuk, Yavuzeli ilçesinin kırsal Büyükkarakuyu mahallesinde köylülerin 
hayvan otlattığı meranın Büyükşehir Belediyesi tarafından konut ve iş 
yeri yapılma gerekçesiyle hazineden devralınmasına sert tepki gösterdi.
Bölge ekonomisi için 

büyük önem taşıyan 
tarım ve hayvancılığa 
büyük darbe vuran bu 
karara tepki gösteren 
Zafer Partisi Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı Mehmet 
Pamuk, tarım topraklarının 
yapılaşmaya açılmasının 
ekonomiye büyük darbe 
vuracağını, işsizliğin 
artacağını hayvancılığın 
darbe alacağını, sonuçta 
Büyükkarakuyu halkının 
perişan olacağını söyledi. 4’TE

Gaziantep’in sol demokrat kültüre sahip olduğunu ancak, bu kültürün partisi tarafından 
yeterince işlenemediğini dile getiren CHP Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Dr. Muzaffer 

Ertürk, kentin en büyük sorununun işsizlik, altyapı, trafik ve gelir adaletsizliği olduğunu ifade etti

Gaziantep mutsuz
CHP Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Dr. Muzaffer Ertürk, 31 Mart yerel seçimleri öncesi, kentin sorunlarını ve çözüm önerilerini, 

Suriyeli mülteci meselesine bakış açısını, Tugay Arazisi konusu ve projelerini T24’e anlattı. Ertürk, “Teklif partiden geldi. Gaziantep için elimizi 
taşın altına koyalım denilince adaylık sürecimiz gerçekleşti. Gaziantep kötü yönetiliyor. Üzülüyoruz. Gaziantep böyle değildi. Çocukluğumda nezih 

bir ortam vardı. Gaziantep mutsuz durumda. Her gün asayiş olaylarıyla anılıyoruz. Ve şehir bunları hak etmiyor. İnsanların birbirine tahammülü 
kalmadı. Gaziantep’te siz biz ayrımı yaratmadan birlikteliği sağlamak için aday oldum. Şehri bütünleştirmek için geliyorum” dedi.

İşsizlik, trafik, altyapı 
ve gelir adaletsizliği

Gaziantep’in temel sorunları nedir? 
Bunlara nasıl çözüm üreteceksiniz?

Sorun çok. Üniversite mezunlarının 
işsizlik sorununu çözmek amacıyla sonuç 
alıcı çalışmalar yapacağız. Trafik ve altyapı 
sorunlarını hemen herkesi her gün adeta 
çileden çıkarıyor. Suriyeli Mülteciler 
meselesi ayrı bir başlık. Çok ciddi gelir 
dağılımı adaletsizliği var. Tabi bunların 
büyük bir kısmı merkezi hükümetten 
kaynaklı siyasi nedenlerden oluşan 
konular.  Gaziantep bundan etkileniyor. Bu 
olumsuzluğa yerel yöneticilerin de destek 
olduğunu görüyoruz.

En büyük sorunumuz olan trafik, 
çarpık kentleşmenin sonucudur. Metro 
projesinden bahsediliyor. Proje mantığı 
bağlamında olma şansı sıfır. Çünkü metro 
yapılması için bir hatta saatte 70 bin kişinin 
taşınması gerekiyor. Nüfus itibariyle böyle 
bir yer yok. Başvuru hafif raylı sistem 
üzerine basa basa söylüyorum. 4’TE

Yaşanabilir bir 
Antep’i hep birlikte 

inşa edeceğiz
Türkiye Komünist Partisi Gaziantep 

Büyükşehir Belediye Başkan Adayı 
Fatma Yücetaş, herkesin mutlu 
olduğu ve yaşanabilir bir Antep’i her 
birlikte inşa edeceklerini belirtti.

4’TE

Esnaf kepenk kapatmaya 
devam ediyorTürkiye Esnaf 

ve Sanatkarları 
Konfederasyonu, 
2024 yılının ilk 
iki ayında açılan, 
kapanan sicil ve 
maliye terki veren 
esnaf sayılarını 
açıkladı. 

Ülke genelinde 4 bin 66 esnaf 
maliye18 bin 192 esnaf da 

sicil terki verdi
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları 

Konfederasyonu, 2024 yılının ilk 
iki ayında açılan, kapanan sicil ve 
maliye terki veren esnaf sayılarını 
kamuoyuna açıkladı. 45 bin esnafın 
kepenk açtığı Türkiye’de 4 bin 66 
esnaf maliye terki verirken, 18 bin 
192 esnaf da sicil terki verdi. 4’TE

Paramız olsa bile hayvansal 
gıdaya ulaşmak zorlaşacak

2010-2024 yılları arasında 11 milyar dolarlık canlı 
hayvan ve et ithalatı yapıldığını hatırlatan Başkan 
Gaziantep Veteriner Hekimleri Odası Başkanı Meltem 
Peri, “2024 için ayrılan destekleme 91 milyar Türk lirası 
ve bunun 19 milyar lirası hayvancılık için ayrıldı. 4’TEMeltem Peri

20 milyon kişi 
sosyal yardımlarla 
yaşıyor 2’DE

Van, Gaziantep ve Kırklareli merkezli 4 
ilde eş zamanlı olarak jandarma tarafından 
düzenlenen 'Mahzen-12' operasyonlarında; 
Van'da Seyithan Durdu'nun (düzensiz 
göçmen kaçakçısı organize suç örgütü), 
Gaziantep'te Abdulmuttalip Kurtoğlu’nun 
(nitelikli dolandırıcı organize suç örgütü), 
Kırklareli'nde Doğan Sabuncu’nun 
elebaşılığını yaptığı 3 ayrı organize suç 
örgütü çökertildi. 

4 ilde 3 suç 
örgütü çökertildi
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Van, 

Gaziantep ve Kırklareli merkezli 4 ilde eş 
zamanlı olarak 'Mahzen-12' operasyonunda 
3 ayrı suç örgütünün çökertildiğini ve 22 
şüphelinin de yakalandığını duyurdu.
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HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
YAKAR ECZANESİ

Eyüpoğlu Mah.( Şahinbey Diş Hastanesi karşısı Dr. 
Ersin ARSLAN Devlet Hastanesi Civarı-Sevgi Hastanesi 

Yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0506 999 25 27

DEVECI ECZANESI
Cumhuriyet Sağlık Ocağı Karşısı(19 Mayıs Lise Civ.-

Hoşgör I.Ö.O Yanı) 19 Mayıs Lisa Civ-Hoşgör I.Ö.O. Yanı 
/ ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 2515178
VEFA ECZANESİ

Beydilli Mahallesi 66070 Nolu Sokak No.16/A Şahinbey/
GAZİANTEP / ŞAHİNBEY

Telefon : 0542 760 46 56
ERÇELEBİ ECZANESİ

Binevler Mahallesi Üniversite Bulvarı No:162/A 
(Akademi Hastanesi Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 338 0010
KARADUMAN ECZANESİ

İbn-i Sina Mahallesi 400 Nolu Cadde No:84EK 
(Gaziantep şehir hastanesi acil kapısı karşısı ) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 999 1707
ŞÜKRAN ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 102282 Nolu Sokak No:2F/D 
(Beşyüzevler sağlık ocağının yanı, sembol market ve 

türkiye petrol karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 502 60 30
AYYILDIZ ECZANESİ

DENİZ MAHALLESİ 83039 NOLU SOKAK NO:36/A 
(Üçler Halı Saha Arkası-M.Ali Özkara Asm karşısı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 360 39 49

BOZDOĞAN KARATAŞ ECZANESİ

Karataş Mah. 103424 Nolu Cad. No:9 Eda Sitesi F Blok 
Altı (Winmar Karşısı, Barbaros Camii Arka Sokağı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 371 30 37

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
BEYOGLU ECZANESI

INCILIPINAR MAH.NAIL BILEN CAD.NO:3/M.25 
KONUKOĞLU HAST. ACİL YANI / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 3248801
SENA KÜLEKCİ ECZANESİ

İbrahimli Mahallesi Suat Akınal Caddesi No:3/A 
(Vadipark Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0530 253 00 27
PAPATYA ECZANESİ

EMEK MAHALLESİ ALİ NADİ ÜNLER BULVARI NO: 
51/A-Migros Bitişiği-Eski Cuma Pazarı / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423220322
ATAOGLU ECZANESI

Çıksorut 29 Ekim Mh. Maaşkuyu Cd.(Fatih Camii 
Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 2252646
KAYAÖNÜ HİLAL ECZANESİ

Pir Sultan Mh. Çetin Emeç Cd.N:83(Şehitkamil Dev.
HastYanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 54 63
GÜLDAR ECZANESİ

Karaoğlan Mahallesi 30910 Nolu Sokak No:23/A 
(Ayıntap Park Göz Tıp Merkezi çaprazı-PTT ve GASMEK 

Sk. içi) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0544 302 27 47

DEĞER ECZANESİ
Burak Mahallesi 06055 Nolu Sokak No:4/A(Gazikent 

mis unlu mamulleri Arkası) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 05426580312
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Antepliler 
aldıkları kredileri 
ödeyemiyorlar… 

Ekonomi yazarı 
Abdurrahman Yıldırım’ın 
köşesindeki haber ve yorum 
çok dikkat çekiciydi.

Türkiye Bankalar 
Birliği’nin verilerine göre 
finansal sistem ile çek ve 
senetlerde oluşan batak 
toplamı 91 milyar lira 
olarak tespit edilmiş.

Yıldırım’ın yayınladığı 
borç tabloları 
ekonomimizin girdiği 
darboğazı gözler önüne 
seriyor.

Tabloya göre 2015 bireysel 
tüketici kredilerinde, 
bireysel kredi kartlarında ve 
ticari kredilerde 2009’dan 
bu yana en sorunlu yıl.

Çek ve senetler de dahil 
olmak üzere giderek 
yaygınlaşan birödememe 
eğilimi söz konusu.

 Bu korkunç bir şey!
Çekler ödenmezse 

ekonomi tıkanır. Ancak 

şimdiye kadar ödenmeyen 
çeklere rasyonel bir çözüm 
bulunacağına hep, “Neden 
karşılıksız çeke hapis 
cezası kaldırıldı” diye 
yanlış, haksız vekanunsuz 
şikayetler yapıldı.

Bunun daha kolayı vardı! 
Çeki karşılıksız çıkanı 
darağacı kurup asarsınız, 
bakın bakalım ondan sonra 
çekini ödemeyen çıkar mı?!

 Avrupa yasalarına uyum 
için hapis cezası kaldırıldı. 
Zaten dünyada başka 
hiçbir ülkede ödenmeyen 
çeke hapis cezası yok. İcra 
işlemlerinde, evlere gidip 
kabı kacağı kaldırmak 
ne Afrika’da, ne de 
Arap ülkelerinde yarım 
yüzyıldır yok. Bizde daha 
bu saçmalık kaldırılalı ne 
kadar oldu ki!

Aklımız hep yamyam 
yasalarında!

 Bakanlık şimdi çekler 

için hazırladığı tasarıyı 
TBMM’ye sevketmek üzere.

Gaziantep Ticaret Odası’da 
hükümete sunduğu 
raporda, çek konusuna 
çözüm için ‘ödeme garantili 
çek’ sisteminin yeniden 
uygulamaya konmasını 
önerdi.

 Bu hangamede81 il içinde 
Gaziantep maalesef ön 
plana çıkıyor.

Bireysel kredilerde tasfiye 
olunacak alacakların en 
yüksek olduğu iller, yüzde 
8.1 ile Adana, yüzde 6.6 ile 
Diyarbakır ve yüzde 6.1 ile 
Gaziantep.

 Bireysel kredi kartında 
tasfiye olacak alacak 
oranında da yine yüzde 
17.7 ile Adana başı çekiyor. 
Sonra yüzde 17.1 ile 
Diyarbakır, yüzde 13.2 ile 
Gaziantep ve bizi takip 
eden iller Mersin, Şanlıurfa, 
Osmaniye, Hatay geliyor.

Aykut Tuzcu’nun 
18 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

İngiltere ve Almanya’da 
başbakanlar gidici gibiler…
İngiltere ve Almanya’da 

politik huzursuzluk yakında 
başbakanların koltuklarını 
bırakması ile sonuçlanabilir.

İngiltere Başbakanı Cameron, 
halkın güvenini kaybetti.

Panama belgelerinin hiç 
beklenmeyen hedefi oldu. 
Şimdilik direniyor ama 
protestolar her geçen gün daha 
onur kırıcı hale geliyor.

Neticede gidecek ama…
 Alman Şansölye’nin de başı 

dertte.
Sert ve tavizsiz bir politikacı 

olarak bilinen Merkel’ın, şimdi 
bütün Almanya’yı sallayan 
‘Erdoğan’a hakaret’ davasında 
Erdoğan’dan taraf olması şaşkınlık 
yaratırken Alman halkını 
karşısına aldı.

İktidarı paylaştığı koalisyon 

ortağı da Merkel’ın bu kararının 
Almanya’nın demokrasi ve ifade 
özgürlüğü ile bağdaşmadığı 
kanaatında.

 Arkası arkasına yapılan 
anketlerde alınan sonuçlar, 
Merkel’ın da, Cameron gibi 
halkın güvenini kaybettiğini 
gösteriyor.

Cumhurbaşkanı Tayyip 
Erdoğan, Almanya’da koalisyonun 
bozulmasına neden olabilir.

Şu sıralar gazeteler, son 
yıllardaki karşılaştığı protestoları 
gündeme taşıyarak Merkel’ın 
başbakanlıktaki son zamanlarının 
sinyalini veriyor gibiler!..

AKP döneminde yoksul insanların 
sayısı hızla yükseldi. Sadece 2023’te 
2.3 milyon kişi daha geçinebilmek 
için sosyal yardımlardan 
yararlanmak zorunda kaldı.

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı, 
2023 yılı faaliyet raporu yayınlandı. 
Rapor, Türkiye’de yoksulluğun ne 
boyutlara ulaştığını ortaya koydu. 
Verilere göre 2022 yılında 17.6 
milyon olan sosyal yardımlardan 
yararlanan vatandaş sayısı, 2023’te 19 
milyon 957 bin 824’e çıktı.

Sözcü'den Deniz Ayhan'ın haberine 
göre, sosyal yardım alan kişi sayısı 
20 milyona dayanırken ülkenin 85.3 
milyonluk nüfusunun neredeyse 
4’te biri yardıma muhtaç hale geldi. 
Sosyal yardım alan hane sayısı da 4 

milyon 989 bin 456 haneye çıkarak 
5 milyon eşiğine dayandı. “Türkiye 
uçacak’’ denilerek geçilen başkanlık 
sisteminin ilk yılı olan 2018’de sosyal 
yardımlara 43 milyar lira ödenmişti.

Bu tutar; 2019’da 55 milyara, 
2020’de 69 milyara, 2021’de 97.8 
milyar liraya çıktı. Sosyal yardımlar 
için 2022’de 151.9 milyar ödenirken 
2023’te ise bu tutar ikiye katlanarak 
305.9 milyar TL’ye yükseldi. 
Başkanlık sisteminde sosyal 
yardımlara ödenen tutar 6 yılda 
yüzde 611 oranında arttı.

Sosyal yardım alan hane sayısı 
da 2018’de 3 milyon 494 bin 932 
seviyesindeydi. 2023 yılı sonu 
itibarıyla Türkiye’de 4 milyon 989 bin 
456 hane, yani 19 milyon 957 bin 824 

kişi sosyal yardımdan yararlanıyor. 
Aradan geçen 6 yılda 1 milyon 494 
bin 524 hane daha sosyal yardım 
almak zoruna kaldı.

Yoksul vatandaşlara yapılan elektrik 
tüketim desteğinde de artış oldu. 
2023 sonu itibarıyla 4 milyon 378 
bin 839 haneye elektrik desteği 
verilerek 8.67 milyar liralık kaynak 
aktarıldı. Elektrik yardımı alan hane 
sayısı 2019’da 1.3 milyon, 2020’de 
1.6 milyon, 2021’de 1.7 milyon ve 
2022’de 2.7 milyon olmuştu.

Gıda yardımı alan hane sayısı da 
2023’te 1 milyona yaklaştı. Geçen yıl 
957 bin 164 hanedeki 3 milyon 509 
bin 427 kişiye gıda yardımı yapıldı. 
2023’te 20 bin 481 hane daha gıda 
yardımı aldı. Artıgerçek

Her dört 
kişiden biri 

yardıma 
muhtaç

20 milyon kişi sosyal 
yardımlarla yaşıyor

AKP iktidarının uyguladığı ekonomi politikalarıyla geçen yıl sosyal yardım alan hane sayısı 5 milyona, 
insan sayısı da 20 milyona yaklaştı. Buna göre, her dört kişiden biri yardıma muhtaç hale geldi.

Buna göre; Gaziantep 
Havalimanı’nda şubat ayında, iç 
hat yolcu trafiği 195.493, dış hat 
yolcu trafiği 24.812 oldu. Böylece 
şubatta toplam 220.305 yolcuya 
hizmet verildi.

Şubat ayında Gaziantep 
Havalimanı’na iniş-kalkış yapan 
uçak trafiği iç hatlarda 1.535, 
dış hatlarda 150 olmak üzere 
toplamda 1.685’e ulaştı.

Yük (kargo+posta+bagaj) trafiği 
ise şubat ayında toplamda 1.991 
ton oldu.

2 aylık (ocak-şubat) dönemde 
ise Gaziantep Havalimanı’nda 
yolcu trafiği 443.752, uçak 
trafiği 3.300, yük trafiği 
(kargo+posta+bagaj) ise 4.107 
ton olarak gerçekleşti. Haber 
merkezi

Şubat ayında, 220 bin 
305 yolcuya hizmet verildi

T.C. Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
Devlet Hava Meydanları İşletmesi 
(DHMİ) Genel Müdürlüğü, 
Gaziantep Havalimanı’nın 2024 yılı 
Şubat ayına ait hava yolu uçak, yolcu 
ve yük istatistiklerini açıkladı.

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası 
tarafından Ocak 2024 dönemine ilişkin 
Konut Fiyat Endeksi verileri açıklandı.

Buna göre, 2024 yılı Ocak ayında bir 
önceki aya göre yüzde 2,3 oranında 
artan Konut Fiyat Endeksi (KFE), bir 
önceki yılın aynı ayına göre nominal 
olarak yüzde 68, reel olarak ise yüzde 1,4 
oranında arttı. 

KFE 2023 Aralık ayında yıllık bazda 
yüzde 75,5 artış göstermişti. Aralıkta 
reel fiyat artışı ise yüzde 7,1 olarak 
gerçekleşmişti. Böylece ocak ayında yıllık 
bazda konut fiyat artışının gerilediği 
görüldü.

İstanbul, Ankara ve İzmir’in konut 
fiyat endekslerindeki gelişmeler 
değerlendirildiğinde, 2024 yılı Ocak 
ayında bir önceki aya göre, sırasıyla yüzde 
1,3, 2,4 ve 2,8 oranlarında artış gözlendi.

Konut fiyatları, Ocak'ta yıllık 
bazda yüzde 68 arttıTCMB verilerine 

göre, ortalama 
konut fiyatları 
2024 Ocak'ta 
yıllık bazda yüzde 
68 arttı. TÜİK'e 
göre ocak ayında 
aylık enflasyon 
yüzde 6,7 olurken, 
konut fiyat artışı 
Türkiye genelinde 
yüzde 2,3'te, 
İstanbul'da yüzde 
1,3'te kaldı.
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Halkçı Partinin eski Genel 
Sekreteri Aydın Güven Gürkan 
en sempati toplayan, geleceğin 
Genel Başkanı sloganı ile 
karşılanan kişi idi. Gürkan 
konuşmasında “Demokrasinin 
üzerindeki tehlike bulutlarının 
kalkmadığını, 6 Atatürk 
ilkesinin savunucusu 
olduklarını, bu ağır yükün 
bilincinde olarak çalışmalar 
yapacaklarını dile getirdi.

Gürkan, ayrıca parti 
içi sorunları olduğunu, 
kısa zamanda sorunları 
çözeceklerini belirtti. Şimdiki 
iktidarla anlaşmalarının 
mümkün olmadığını söyleyen 
Gürkan, sosyal demokratik 
sistemi getirmek gerektiğini 
anlattı. Sıkıyönetim şartlarının 
hala kalkmadığını, sivil 
yönetime geçilemediğini, 
ekonomi ile uğraştığını söyleyen 
hükümetin, zamdan başka bir 
şey getirmediğini vurguladı.

Diğer il ilçe başkanları ve 
delegelerin konuşmalarından 
sonra merkez ilçe Başkanlığı 
ve yönetim kurulu üyelikleri 
seçimine geçildi.

Kongre divan başkanlığına 
Sefer Başkaya, Katipliğe 
Muzaffer Subaşı getirildi. Halkçı 
Parti Gaziantep Merkez İlçe 
Başkanlığına Hurşit Servet Elçi 
seçildi.

Kongrede dile gelen 
konular ise 18 yaşa seçim 
hakkı verilmesi, Halkçı 
Parti ve SODEP’in birleşip 
birleşmeyeceği düşünceleri idi.

Bazı delegeler SODEP’le 
birleşme düşüncesini 
desteklerken, bazı delegeler 
buna şiddetle karşı çıkıyordu. 
Kongreye katılamayan Halkçı 
Parti Genel Başkanı Necdet 
Calp ve Gaziantep Milletvekili 
Hayri Osmanlıoğlu başarı 
dileklerini belirten telgraf 
gönderdiler.

Halkçı Parti merkez ilçe kongresi yapıldı

İlçe başkanlığına 
Servet Elçi seçildi

Halkçı Parti Gaziantep merkez ilçe birinci dönem olağan kongresi pazar günü yapıldı. 
Kongreye Ankara’dan gelen Halkçı Parti eski Genel Sekreteri Aydın Güven Gürkan, Gaziantep 
milletvekilimiz Süleyman Koyuncugil, Gaziantep’ten Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu, ANAP, 
SODEP, HP, RP ve ilçe başkanları ile diğer illerden gelen pek çok Halkçı Partili delege katıldı.

Tarım ürünleri ihracatında aynı tarihler 
itibariyle yüzde 16.5’luk bir azalış 
kaydedildi. Madencilikte yüzde 71.7, 
sanayi ürünlerinde yüzde 27’lik bir artış 
oldu.

OECD Ülkelerine yüzde 3, İslam 
ülkelerine yüzde 5’lik artış oldu.

1983 Eylül ayında 682 milyon 994 bin 
dolarlık ithalat tutarımızı, bu yılın aynı 
ayında 942 milyon 090 bin dolarla yüzde 
38’lik bir artış gösterdi.

1984 Eylül ayı ithalatımızın yüzde 
41.6’sının OECD, yüzde 46.5’inin İslam, 
yüzde 8.4’ünün sosyalist, yüzde 3.5’inin de 
diğer ülkelerden yapıldığı bildirildi.

1983 Eylül ayı verileriyle ihracatımızın 
ithalatı yüzde 67.3’lük karşılama oranı, 
1984’ün aynı ayında yüzde 55.7’ye düştü.

İhracatımızın ana sektörlerini, tarım 
ürünleri, madencilik ve sanayi ürünleri 
oluşturuyor. En fazla ihracatı OECD 
ülkelerine yapıyoruz. İkinci sırada İslam 
ülkeleri yer alıyor.

İthalatımızın en önemli bölümünü 
yatırım hammaddeleri, hammadde ve 
tüketim maddeleri oluşturuyor.

İthalatımızın da en büyük bölümünü de 
yine OECD ülkelerinden sağlıyoruz. İslam 
ülkeleri ve sosyalist ülkeler daha sonra 
geliyor.

İhracatımızda geçen yılın aynı ayına göre yüzde 14’lük bir artış var

OECD ülkelerine yüzde 3, İslam 
ülkelerine de yüzde 5’lik artış oldu

Türkiye’nin 1984 yılı Eylül ayı ihracatı 524 milyon 618 bin dolar. Geçen 
yılın aynı ayına göre ihracatımızda yüzde 14’lük bir artış oldu.

Avrupa Konseyi Bakanlar seviyesindeki 
mahalli idareler toplantısının sona ermesi 
üzerine bir süredir Ankara’da bulunan Vali 
Abdülkadir Aksu dün şehrimize dönerek 
görevine başladı. Bilindiği gibi Roma 
toplantısında ortak bir karar alınamadı. 
Gelecek yıl Strazburg’da aynı konular üzerinde 
durulacak.

Türkiye'yi temsilen İçişleri Bakanı Yıldırım 
Akbulut ile Gaziantep Valisi Abdülkadir Aksu ve 
İzmir Valisi Vecdi Gönül toplantıya katılmıştı. 
Roma toplantısıyla ilgili olarak bilgilerine 

başvurduğumuz Vali Aksu: “Avrupa Konseyi 
Bakanlar seviyesindeki toplantıda mahalli 
idarelerin daha iyi hizmet vermesi için bazı 
tavsiyeler yapıldı. Hayretle gördük ki Türkiye’de 
yıllardır uygulanan, Anayasamıza giren 
tatbikatların Avrupa ülkelerinde uygulanması 
için tavsiyeler getirildi. Bunlardan bir iki örnek 
vermek gerekirse, mahalli idarelerin seçimlerle 
görev başına getirilmesi, diğer bir teklif de 
mahalli idarelerin gelirlerinin mahalli idareler 
tarafından temini idi. Buna benzer diğer birçok 
teklifler bizde yıllardır uygulanıyor.

Vali Aksu, Roma toplantısından döndü
Türkiye’de yıllardır mahalli idarelerde 

uygulananları Avrupalılar ülkelerinde uygulanmasını istedi

Zehirli buğday ekmeği sağırlığa 
ve körlüğe sebep oluyor

Tahlil sonunda ilaçlamada hangi zehirin 
kullanıldığı ve başka kimyasal madde 
bulunup bulunmadığı ortaya çıkacak. 
Numuneler Sağlık Müdürlüğü ve Ziraat 
Müdürlüğü tarafından tahlil için Adana 
hıfzıssıhha enstitüsüne gönderildi.

Geçtiğimiz hafta içinde ele geçirilen 72 
ton zehirli buğdayla ilgili olarak 7 kişi 
tutuklandı. İki un fabrikasında 71 ton 
zehirli buğday ele geçirilmişti.

Mali şube, Sağlık Müdürlüğü ve Ziraat 
Müdürlüğünün birlikte yaptığı taramalar 
sonunda un fabrikalarında bulunan 500 ton 
buğday yediemine teslim edildi.

Zehirli tohumluk 
buğdayla ilgili olarak 

7 kişi tutuklandı 
2 kişi aranıyor

Sosyal devlet ilkesi 
yaşama geçirilmeli

Sosyal devlet ilkesi yaşama geçirilip, 
fakirliğe çözüm bulunmadığı sürece, 
havanda su dövmeye devam edileceğini 
vurgulayan Özcan, “Bana göre çocukları 
rehabilite etmek veya onları sokaktan 
almak, onları eğitmek, okullaştırmak 
geçici bir çözüm olur. Çünkü belli sayıda 
çocuk yok. Bu çocukların sayısı her geçen 
gün artıyor. Diyelim ki şu anda belli bir 
rakam var, biz bunları eğitelim, iş verelim 
veya sanat öğretelim. Peki yarın sokağa 
çıkacaklara ne yapacağız? Araştırılması 
gereken konu çocuklarımızı sokağa iten 
nedenler neler?” diye konuştu.

Ailesinin geçindirebildiği 
çocuklar sokağa düşmüyor

“Hiçbir esnafın, gelir düzeyi 
normal olan, geçinebilen bir ailenin 
çocuklarının sokakta kaldığına tanık 
oldunuz mu? Ben olmadım” diyen 
Özcan, “Çocukların sokağa gidiş 
nedenleri bana göre tamamen ekonomik 
sıkıntılardan kaynaklanıyor. Ailelerin 
geçim sıkıntısından, çocuklarına 
emek harcayamamasından, kısacası 
yoksulluktan ve işsizlikten kaynaklanıyor. 
Bu konuda iktidarlar çok duyarlı olmalı. 
Çünkü ekonomik sıkıntıyı çözmek ve 
sosyal barışa katkı sunmak iktidarın asli 
görevidir” şeklinde açıklama yaptı.

Vakit geç olmadan 
devlet babalığını yapsın

Ülke şartları ne olursa olsun, vakit 
geçirmeden sosyal devlet ilkesinin yaşama 
geçirilmesi gerektiğini belirten Özcan, 
“Kentimizde son zamanlarda sokak 
çocukları sorununa karşı duyarlılığı 
olumlu karşılıyorum. Artık zamanı da 
gelmişti doğrusunu söylemek gerekirse. 
Fakat artık çocukları konuşma yerine 
nedenleri ortadan kaldırma zamanı. 
Kent konseyinde de konuşulan konu 
bu. Çocuklar ne yapıyorlar, kiminle 
ilişki kuruyorlar, hatta kullanılıyorlar, 
çete oluşturuyorlar diye tüm detaylar 
konuşuldu. Bunların hepsi doğru, 
ama bunlar işin sonucu. Fakat sonucu 
yeterince konuştuk hepimizin gözünün 
önünde. Artık vakit geç olmadan neden 
bunların sokakta olduğu tespit edilmeli. 
Çünkü sonuçlardan hareket edip sadece 
var olan sokak çocuklarını rehabilite 
edersek, buz dağının görünen kısmını 
kurtarmış oluruz. Oysa buz dağının, 
denizin dibinde olan yeri var ki aileler, 
bunları aldığımızda yarın başka sokak 
çocukları çıkmayacak mı? diye konuştu.

Yoksulluk kadınları ve 
çocukları tüketiyor

Fakirliğin getirdiği travmaların sadece 
çocuklara değil, kadınlara da ciddi 
anlamda zarar verdiğine dikkat çeken 
Özcan, “Genç yaşta yoksulluktan, 
fakirlikten genç kadınların kendi 
kendini sattığını duyuyoruz. Bunlara ne 
yapacaksınız? Bu kadınlar, bu çocukların 

anneleri veya yakınları. Sorunun 
kökenine inip sosyal devlet ilkesinin 
yaşama geçirilmesi gerekir. İnsanlar 
aç kaldıkları için etini satmamalı. ‘Şu 
andakileri toparlayalım’ toparladınız, 
iki gün sonra yine aynı sayıda çocuk 
olacak ne yapacaksınız? Kızlarımızı ne 
yapacaksınız? Çocuğu dilemezse, annesi 
olur sokakta” dedi.

Girmeyi arzuladığınız AB’nin 
yaşam standardını örnek alın

AB’ye girmek için gayret gösteren 
Türkiye’de AB’nin halkına gösterdiği, 
şefkat ve koruyuculuğu kendi halkına 
göstermek için bir gayret göstermediğini, 
daha sonra da neden ertelendiği 
konusunda dizini dövdüğünü vurgulayan 
Özcan, “Avrupa’yla bütünleşeceğiz 
diyorlar, peki girmeyi istediğiniz 
topluluktaki insanların yaşadığı hayatı 
inceleyip sizin insanlarımızın da layık 
olup olmadığını düşünmüyor musunuz? 
Girmek istediğiniz birliğin yaşam 
düzeyini neden kendi ülkenizdeki 
insanlara layık görmüyorsunuz? Kağıt 
üzerinde kendinizi kabul ettireceğinize, 
pratikte uygulayarak samimi olduğunuzu 
göstersenize. Girmeyi düşündüğünüz 
birlik işsizlere ne yapıyor sosyal güvencesi 
olmayanlara nasıl hizmet veriyor? Aç ve 
yoksul insanlara ne halin varsa gör mü 
diyor. Yoksa sosyal devlet ilkesini yaşama 
geçirip sorumluluğunu yerine getiren bir 
baba gibi onlara bakıyor mu?” dedi.

Çocukları sokağa iten 
neden: Ekonomiktir

Son günlerde kentimizde sokak çocukları sorunu ve bir sonraki aşamadaki olası 
tehlikelerin dillendirildiğini, ancak sokak çocukları sorununun yalnızca çocukların 
rehabilite edilmesiyle çözümlenemeyeceğini belirten Tek Gıda İş Sendikası Başkanı 
İzzet Özcan, “Çocukların sokakta bulunmasının farklı nedenleri olsa da en büyük 
nedeni ekonomiktir. Çocuklarımızı sokağa iten nedenler ortadan kaldırılmalıdır” dedi.

Çelikadam, Irak’a taşımacılık 
yapan şoförlerin artık toplu şekilde 
kaçırılmasının endişelerinin arttığını 
belirtti. Türk şoförlerin Irak'a ABD 
malının yanı sıra gıda ve ilaç gibi 
insani yardım malzemesi taşıdığını 
da anımsatan Çelikadam, “Irak'a 
yapılan taşımacılık daha çok kendileri 
için. Bu yardımlarla Irak halkı ayakta 
durabiliyor. ABD malı taşınması 
konusundaki eleştiriler ise yanlış. 
Çünkü bu malları Türk şoförler 
taşımasa başka birileri taşıyacak” dedi.

Çelikadam, devletin Irak'a taşımacılık 
yapan şoförlerin can güvenliğini 

sağlamak için daha etkin bir politika 
izlemesi gerektiğini vurguladı.

Türk şoförlerine “Irak'a gitmeyin” 
denemeyeceğini, şoförlerin bakmakla 
yükümlü olduğu aileleri ve çocukları 
olduğunu kaydeden Çelikadam, 
Irak'taki sorunun şoförlerin kaçırılması 
ve öldürülmesiyle çözülemeyeceğini 
kaydetti.

Çelikadam, Türk şoförlerinin bölgede 
uzun süredir taşımacılık yaptığını 
belirterek, “Irak bu sayede ayakta 
duruyor. Iraklıların bunun bilincinde 
olması ve bu yönde davranması gerekir” 
diye konuştu.

Devlet, şoförlerin can güvenliği 
için daha etkin mücadele etmeli

Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Salman Çelikadam, 
devletin Irak'a taşımacılık yapan şoförlerin can güvenliğini sağlamak 
için daha etkin bir politika yürütmesi gerektiğini söyledi.

Bursa Ticaret ve Sanayi Odası Organize 
Sanayi Bölge Müdürlüğü Çevre Merkezi 
Şefi Sibel Haracı, AB’ye üye ülkelerde 
çevre bilincinin uzun yıllardır yerleştiğini, 
Türkiye’de de bu bilincin oluşması 
gerektiğini söyledi.

Haracı, Avrupa Birliği İş Geliştirme 
Merkezi (ABİGEM) ve Gaziantep Ticaret 
Odası işbirliğiyle düzenlenen ve 3 gün 
sürecek “Good Housekeeping-KOBİ’ler 
için Ekolojik ve Ekonomik Çevre Yönetimi” 
seminerinin açılışında yaptığı konuşmada, 
KOBİ’lerin çevre kirliliği konusunda 
gerekli önlemleri alması gerektiğini belirtti.

Doğal dengenin bozulmasının çevre 
kirliliğine neden olduğunu ifade eden 
Haracı, çevre kirliliğinin özellikle AB 
ülkelerinde sürekli gündemde olduğunu 

bildirdi. Türkiye'de son yıllarda 
çevre konusunda birçok yönetmelik 
çıkarıldığını kaydeden Haracı, “Ancak bu 
yönetmeliklerden birçok firmanın haberi 
olmuyor. Bu yönetmelikleri yakından 
takip eden firmalarda var, hiç bilmeyen 
firmalarda… Eğitim programlarıyla yeni 
çıkarılan yönetmeliklerin anlatılması 
gerekiyor" dedi.

AB’ye girdiği yıl, İspanya’daki birçok 
firmanın çevre konusundaki yönetmeliklere 
uymadığı için kapatıldığını hatırlatan 
Haracı, hem çevreye zarar vermemek adına 
hem de Türkiye’nin AB’ye giriş sürecinde 
firmaların bu konuda sorunlar yaşamaması 
için çevreyle ilgili yönetmeliklerin mutlaka 
takip edilmesi ve uygulanması gerektiğini 
söyledi.

“KOBİ’ler için Ekolojik ve 
Ekonomik Çevre Yönetimi” semineri başladı

“KOBİ’ler çevre kirliliği 
konusunda önlem almalı”
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SAYFADEVAM 
HABERLERİ

Omega-3 içeriği ile kardiyovasküler 
hastalıklar ve kansere karşı koruyucu 
etkinlik gösterebilir, bağışıklığın 
güçlenmesini destekleyebilir. Omega-3 yağ 
asitleri olan EPA kalp ve damar sağlığı, 
DHA ise beyin ve sinir sisteminin gelişimi 
için önemli bileşiklerdir. Beyinde DHA 
seviyelerinin azalması sonucu depresyon, 
hafıza kaybı, şizofreni ve Alzheimer 
görülme riskleri artabilir. Ayrıca chia 
tüketimi kolesterolün düşürülmesinde etkili 
olabilir. Kanda bulunan trigliserit ve kötü 
kolesterol olarak bilinen LDL kolesterolün 
düşürülmesi, iyi kolesterol olarak bilinen 
HDL kolesterolün arttırılması chia 
tohumunun diğer işlevlerindendir.

Chia Tohumu Besin Değerleri
Chia tohumu yüksek besin değerine 

sahip besinler arasındadır. Özellikle yüksek 
oranda diyet lifi (posa) ve yağ içeriği 
ile bilinir. Chia tohumlarının yaklaşık 
%85-93`ü çözünmez diyet lifi ve %7-15`i 
çözünür diyet lifi içerir. Kuru meyveler, 
kuruyemişler ve tahılların lif içeriğinden 
yüksek diyet lifi içeriğine sahiptir denebilir. 
Tohumlar karbonhidrat, protein ve yağ 
besin ögeleri açısından yeterli bir besin 
sayılabilir. Chia tohumları kütlelerinin 
yaklaşık %18-24`ü bitki proteinlerinden 
oluşabilir. Esansiyel aminoasitler olan 
fenilalanin, arjinin, lösin, valin ve lizin 
dışarıdan alınması gereken aminoasitlerdir 
ve chia tohumlarında mevcuttur. Ek olarak 
glisin, alanin, serin, glutamik ve aspartik 
asitler de tohumlarda bulunan diğer 
aminoasitlerdir. Sürecek

Parlakçı, “Uluslararası toplum, 
Kürt halkına karşı Halepçe’de 
işlenen soykırım suçuna karşı sessiz 
kalmış, kendi temel belgelerinden 
ve hukukundan kaynaklanan 
sorumluluklarını yerine getirmedi. 
Hatta Saddam Rejimi, kimyasal 
silahları batılı ülkelerden  sağlamış ve 
BM Güvenlik Konseyi üyesi Sovyet 
Sosyalist Cumhuriyetler Birliği yapımı 
Mig-23 uçaklarından, kimyasal 

gazlarla ölüm yağdırdı. Halepçe aynı 
zamanda uluslararası toplum için de 
bir utanç sayfası. Ne yazık ki, Halepçe 
Soykırımından sorumlu Devrik Irak 
Diktatörü Saddam Hüseyin ve “Kimyasal 
Ali” lakaplı Hasan Ali El Mecid El Tıkriti 
de, Halepçe Jenosidinden yargılanmamış 
ve cezalandırılmadı. Belirtmeliyiz ki 
değişen siyasal iktidarlara, sınır ve 
şartlara rağmen; kimyasal silahların 
üretimi, silah pazarları, savaşlar, 

katliamlar, insanlık suçları devam 
ediyor” ifadelerini kullandı. 

Binlerce insanın yaşam 
hakkı ihlal edildi

“Bundan 44 yıl önce, 16 Mart 
1978’de İstanbul Üniversitesi önünde 
gerçekleştirilen bombalı saldırıda 
7 öğrenci hayatını kaybetti, 41 
öğrenci yaralandı” diyen Eğitim 
Sen Gaziantep Şube Başkanı Ömer 
Parlakçı, konuşmasını şöyle tamamladı: 

“Yıllarca süren hukuk mücadelelerine 
rağmen dava dosyası kapatıldı. 16 Mart 
Beyazıt katliamı da Türkiye’de işlenen 
onca cinayet gibi karanlıkta bırakıldı, 
faili meçhul oldu. Binlerce insanın 
yaşam hakkının ihlal edildiği Halepçe 
katliamının 36. Beyazıt katliamının 46. 
Gazi katliamının 29. yıldönümünde 
bir kez daha Halepçe, Gazi ve Beyazıt 
özelinde insanlığa bu acıları yaşatanları 
kınıyoruz.” Haber Merkezi 

150 binden 
fazla Kürt 
katledildi

Pamuk, Büyükkarakuyu köyünün 
nüfusunun 3 bin 826 kişi olduğuna 
dikkat çekerek, "Nüfus artış hızının 
da yüzde 47 artış yaşadığını ve 
çok düşük olduğu köyde böyle bir 
konut ve iş yeri projesi hiç gerçekçi 
değil, mümkün de değil. Yavuzeli 
merkezinde çöpleri bile toplamayan 
bu AKP zihniyeti bu kadar büyük, 1 
milyon metrekare gibi büyük çapta 
mera arazisini hazineden alarak, 
kimlerin rantına sunacak merak 
ediyoruz. Gaziantep'te yaşayan 
herkes biliyor ki bu bölgede toplu 
konut ihtiyacı yok ve uzun yıllar 
boyunca da olmayacak" dedi

Pamuk, “Büyükşehir Belediyesi'ni 
rantiye şirketine çeviren Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma şahin, 
yardımcısı Osman Toprak, Sezer 
Cihan ve ile emir erleri, İrem 
Elbeyli gibilerin neler planladıkları 
çok net. Siz bu köye 20 yıldır bir 
park dahi yapmamışsınız, bir futbol 
sahası yapmamışsınız, kompleks 
okul mu yaptın, siz bu insanlara 
bir hayvan mı hibe ettiniz, kendi 
uğraşları ile ekonomiye büyük 
katkı sağlayan, Bükükkarakuyulu 
köylümüz, hemşerilerimizin tarım 

ve hayvancılığını mı sonlandırmayı 
hedefliyorsunuz. Sizin derdiniz ne. 
Arsızlığın bu kadarı da fazla artık, 
Biz biliyoruz derdinizi, gözlerinizi 
diktiniz ranttın tepesine” ifadelerini 
kullandı.

“Yavuzeli Merkezi, açın 
imara tamamını rantı verin 
Yavuzellilere tüm sorunlar bitsin 
ranttı oranın halkı alsın sizin 
anlamsız yere yaptığınız rantı size 
yedirmeyeceğiz” diyen Pamuk, “Bu 
mera yine birilerinin rant kapısı 
olacak. Kimseyi kandırmasınlar; 
köylüyü düşünen falan yok. 
Kimse kimseyi kandırmasın ve 
halkımızı aptal yerine koymaya da 
kalkışmasın. 

Sosyal medyadan öyle eften püften 
açıklamalar yaparak da kimseyi 
ikna edemezler" gözleri fırıl fırıl 
ekrana bile bakamayan Başkan 
Yardımcısı Osman Toprak gözlerini 
toprağa dikti er ya da geç toprağa 
doyacaklar; diye konuştu.

Zafer Partisi Kurucular Kurulu 
Üyesi de olan Büyükşehir Belediyesi 
Başkan Adayı Mehmet Pamuk, 
sözlerini şöyle sürdürdü: "Buradaki 
rant vurgununu ihbar ediyoruz. 

Nüfusu 4 bin bile olmayan bir 
bir yerde köylülerin merasını 
ellerinden almak ve yapılaşmaya 
açmak ihanettir, kamusal suçtur. 
Hazine malı halkın, köylünün malı 
demektir. Utanmadan birde çıkan 
haberler için özür dilenmeli imiş. 
Utanacak ve özür dileyecek birileri 
var ise, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma şahin, yardımcısı Osman 
Toprak ve ile emir erleri, Sezer 
Cihan, İrem Elbeyli ve Mecliste oy 
verenlerdir.” 

Sözde bir kaç parseli göstermelik 
olarak kendi yandaşlarına verecekler 
sonra da kalan büyük bölümü ile 
kimlere  peş keş çekecekler? Bu işin 
takipçisi olmayı sürdüreceğiz. Eğer 
Yavuzeli'nde gerçekten konut ve iş 
yeri ihtiyacı var ise ilçe merkezini 
imarlaştırın ortaya çıkacak rant 
ile Yavuzeli ve Büyükkarakuyu 
halkı kazansın." Niçin bunu 
yapmıyorsunuz diyen Pamuk; 
beni zafer partisi büyükşehir 
belediyesi başkan adayı olarak seçin 
projelerimde belirttiğim gibi, rantsal 
dönüşüm değil halksal dönüşüm 
yapalım. Bu halkı zengin edeyim” 
dedi. Haber Merkezi

Büyükkarakuyu'da büyük vurgun mu?

Gar’dan Şehir Hastanesi’ne kadar metro 
yapılacağı söyleniyor. Maliyet 32 Milyar 
TL. Bunun 2024 yılı içerisinde ödenmesi 
gereken miktar, 6,5 milyar TL. Bunun 
da 1,8 milyar TL’si dış kaynak. Mümkün 
değil, Bir TL dış kaynak bulunamaz.  
Belediyenin yıllık 12 Milyar TL kaynağı 
var siz bunun 6,5 Milyar TL’sini metroya 
yatırabilir misiniz? Bu proje akla hayale 
uygun değil.

Sorunların çözümünü doğru teşhis 
edip, yerinde çalışmalarla çözüm 
yürüteceğiz. Parkomatları, kaldırıp yolları 
rahatlatacağız. En azından park edilen bir 
iki şeridin, yer altına ya da akıllı otopark 
dediğimiz sistemle trafiğin rahatlatılmasını 
sağlayacağız. Akıllı otopark sisteminde bir 
saatlik ücretsiz uygulamasını başlatacağız. 
Şehrin belirli noktalarına ringler 
koyacağız. Trafikte yığılmağı bu şekilde 
önleyeceğiz.

"En büyük engel merkezi hükümetin 
muhalif belediyelere bakış açısı"

Gaziantep’e yapacağınız projeler neler? 
Bu projeleriniz önünde engel görüyor 
musunuz?

En büyük engeller merkezi hükümetin 
muhalif belediyelere bakış açısı. Kazanılan 
bütün muhalif belediyelere, maddi 
baskıdan kayım atamaya kadar birçok 
baskılar var. Kazanılan CHP’li belediyeler 
özellikle maddi yolla engellenmeye 
çalışılıyor. Çocukların okullarda 
beslenme ihtiyacını karşılayacağı kantin 
kart uygulamasını başlatacağız. Spor 
faaliyetlerini artıracağız. Amatör spora 
önem vereceğiz. Spor köyü ve semt 
sahaları yapacağız Gençlerimizi kötü 
alışkanlıklardan, uyuşturucu başta olmak 
üzere korumak için elimizden geleni 
çalışacağız.

Engelli vatandaşlarımıza ve yoksullara 10 
ton suya kadar kullanım ücretsiz olacak. 
Uydu kentler kuracağız. Kentsel dönüşüm 
mağduru vatandaşımız olmayacak. 
Yerinde dönüşüm yağacağız. Emekliye 
her bayramda karşılıksız 5000 bin TL 
vereceğiz. Çalışan kadınlara çocuklarını 
bırakabilecekleri ücretsiz kreşler açacağız.  
Belediye şirketlerinde yeni istihdam 

alanları oluşturacağız. Kooperatif 
sistemini getireceğiz. Çiftçinin ürününü 
en dolgun en olgun fiyata alacağız. Üretim 
kapasitelerini artıracağız. Kazanan çiftçi 
üretimi artıracak. Kalkınmayı yerelden 
başlatacağız.

Kendi kendine yeten 7 ülkeden biriydik. 
Şu anda tarımda kendimize yetmiyoruz. 
Demek ki kötü durumdayız. Herkesin 
içler acısı bu durumu düşünmesi 
gerekiyor. Çiftçilerimize arazi katkısında 
bulunacağız. Taşlı yerleri temizleyip 
ekilebilir alanlar oluşmasını sağlayacağız. 
Ürün yetiştiren vatandaşlar mahsulünü 
bize satacak. Belediye olarak yerinden 
alacağımız için maliyet düşecek. 
Bu ürünleri açtığımız şehir ve kent 
lokantalarına vereceğiz. Öğrencilere ve 
ihtiyaç sahibi vatandaşlara kaliteli ve ucuz 
yemek sağlanacak.

"Kimseyi ayırt etmeden 
eşit hizmet sunacağız"

Gaziantep’te nasıl bir yönetim anlayışı 
tahayyülünüz olacak? Kenti nasıl 
yöneteceksiniz?

Yönetim anlayışımız 3-5 kişinin değil, 
mutlaka bizim belediyemiz, halkımızın 
belediyesi, vatandaşımızın belediyesi 
anlayışında olacak. Bu anlayışla 
yöneteceğiz. Kimseyi ayırt etmeden, 
gözünün üstünde kaşı var demeden, 
her Gaziantepliye eşit hizmet sunacağız. 
Sivil topluma, meslek odalarına önem 
vereceğiz. Danışma temelli ilkemiz olacak. 
STK’ların sunacağı katkıları mutlaka 
değerlendirip uygulayacağız.

"Parti içi tartışmaları bir kenara 
bıraktık, yolumuza devam ediyoruz"

Parti içinde seçim sürecinde tartışmalar 
oldu. Bu süreçlerin seçime nasıl etki 
ettiğini düşünüyorsunuz?

Bu tartışmaların olmasını istemezdik, 
ama oldu. Partimiz demokrasi kültürünü 
yaşatan bir parti. Bireylerin istifa ve söz 
söyleme inisiyatifi var. Kongrelerin, çoklu 
adayların olduğu partilerde tartışmalar 
olur. Bunlar normal. Kongreler fikirlerin 
tartışıldığı alanlar olarak kalmalı, kişilerin 
değil.  Meclis üyeliklerinde örgüt bir tavır 
ortaya koydu. Sonun da uzlaşma sağlandı 

ve yolumuza devam ediyoruz.
"Gaziantep’teki demokrat 

kültürü işleyemedik"
1989’dan 2004’e kadar CHP’nin 

Gaziantep Büyükşehir yönetim süreci 
var. 2004’ten 2024’e kadar ise AK Parti 
yönetimi mevcut. Bu değişimi ve 
dönüşümü neye bağlıyorsunuz? Şehirde 
CHP açısından neden gerileme oldu?

2002-2004 sürecindeki iktidar değişimi 
ve yeni oluşum belediyelere de yansıdı. 
Gaziantep’te son belediye başkanımız 
Celal Doğan başarılı olmasına rağmen 
bu süreçten etkilenerek seçimi kaybetti. 
Merkezdeki iktidar değişimi yerele de 
yansıdı. O zamanki süreçlerin siyasal 
iklim ve koşullara bağlı olarak geliştiğini 
düşünüyorum. Gaziantep’te sol demokrat 
bir kültür var bu kültürü partimizin 
işleyememesinin de eksikliği var. Ama 
partililerime güveniyorum. Birlikte 
yola çıktık. Mücadelemizi sahada her 
alanda göstermeye kararlıyız. Bu seçimi 
kazanamamak, dünyanın en kolay işini 
başaramamak demek. Bu inançla yola 
çıktık.

"Suriyelilerin ülkelerine 
dönüşünü sağlayacağız"

Gaziantep yoğun Suriyeli Mülteci 
nüfusunun olduğu bir kent. Mülteci 
meselesine bakış açınız nedir?

Hümanist yapıya sahibim. Bu insanlar 
savaştan kaçıp geldi. Kimse yerinden 
yurdundan, vatanından kalkıp keyfi 
olarak gelmedi. Ancak merkezi 
hükümetin birçok hatalarından kaynaklı, 
bu olanları tüm Suriyelilere yöneltmek 
doğru değil. Ve bu gidişat gün sonunda 
Gaziantep içinde sıkıntı yaratmaya 
başladı. Buna artık bir dur demek veya 
yönlendirme yapmak gerekiyor. Vatandaş, 
toplum tedirgin olunca buna kayıtsız 
kalamıyorsunuz. Savaştan kaçtınız ve 
size yardımcı olduk. Ancak şu an savaş 
yok. Ülkelerine dönmelerini sağlamamız 
lazım. Bayramlarda gidilebiliyorsa demek 
ki gidiliyor. Esad korkusu olanlar var. 
Gitmemek için bu haklı bir kaygı. O 
zaman merkezi hükümet şunu yapmalı. 
Esad’la oturacak. Birleşmiş Milletler 

nezdinde konuşacak. BM diyecek ki 
bu insanların kılına zarar gelirse hesap 
sorarım. Yapılması gereken budur.

“Tugay Arazisi yeşil kalacak ve 
deprem toplanma alanı olacak”

Gaziantep 6 Şubat depremini yıkıcı 
şekilde yaşadı. Ve üzerinden bir yıl geçti. 
Bu süreçten ders alındı mı?

Gaziantep büyük bir felaket yaşadı.  
Felaketten ders çıkarmamız gerekiyor. 
Ve şunu gördük, depremde toplanma 
alanlarımız olmadığından vatandaşlar 
büyük sorun yaşadı. Deprem toplanma 
alanları imara açılmıştı. Bir yıl geçti, hala 
deprem toplanma alanımız yok. Şu konuda 
anlaşmamız gerekiyor. Deprem toplanma 
alanı demek hayatın normalleşme sürecine 
katkı sağlayan alan demek. Yaşamını 
devam ettirecek, uyuma, yeme içme, 
barınma ihtiyaçlarını karşılayan alan. Park 
veya otopark alanları deprem toplanma 
alanı değil. Bu sorunu da çözeceğiz. 

Projemiz de hazır
Son günlerde gündemden düşmeyen 

imara açılan, Tugay arazisini deprem 
toplanma alanı yapacağız. Göreve 
geldiğimizde imar planını iptal edeceğiz. 
O alanı yeşil donatı artı deprem toplanma 
alanı yapacağız. Ani yaşanacak felaket 
anında, vatandaşların normalleşme 
sürecine kadar asgari yaşamlarını 
sürdüreceği yer yapacağız. Taziye 
evlerinin, okul bahçelerinin, belediyelerin 
alt veya üst kısımlarına mevcut 
toplanma alanlarının araç gereçlerini, 
çadırlarını mobil hizmet verecek şekilde 
yerleştireceğiz.

Mevcut yönetim, meslek odalarının 
itirazına ve yargı kararına rağmen imara 
açtı. Şu anda da yeni imar planına göre 
kazılar başlattılar. Buna karşıyız. Şehrin 
akciğerinin söndürülmesine karşıyız. 
Gaziantep’in nefes almasını istiyoruz. Bu 
şehirde akciğer hastalıkları, akciğer kanser 
oranı üst düzeyde. Şehrin gri görüntüsüne 
yeşile çevirmek için elimizden geleni 
yapacağız. Gaziantep şehir merkezinden 
tepeden şehre baktığınız da tek bir yeşil 
alan var o da mezarlık.t24

Gaziantep mutsuz

Bir çocuğun diğer çocuktan 
bir eksiği olmasın istiyorum

Her şeyi halk ile birlikte karar 
vereceklerini vurgulayan Yücetaş, 
“Halkımızın mutlu olmasını istiyoruz. 
Bir anne-baba çocuğu bir şey istediğinde 
düşünmesin istiyorum. Bir çocuğun diğer 
çocuktan bir eksiği olmasın istiyorum. 
Elimizde bir sihirli değnek var, her 
dokunup her şeyi bir anda düzelteceğiz 
demiyoruz. Emekçilerle birlikte 
üreteceğiz. Zor ama imkansız değil. 
Birlik, beraberlik ve dayanışma içerisinde 
tüm zorlukların üstesinden gelebiliriz” 
dedi. 

Seçim çalışması bizim 
açımızdan güzel geçiyor

Seçim çalışmalarının aralıksız 
sürdüğünü belirten Yücetaş, “Muhalefet 
partisi olarak Antep’te ilk seçim 

çalışmalarına biz başladık. Mahalle 
mahalle geziyoruz, ev ziyaretleri 
gerçekleştiriyoruz ve çok güzel tepkiler 
alıyoruz. Seçim çalışması bizim 
açımızdan güzel geçiyor. Parti olarak, 
Antep’te yeniden toparlanıyoruz” 
açıklamasını yaptı.

Güvenli ve konforlu bir 
ulaşım sağlayacağız

Yapılması gerekenleri yapacaklarını 
sözlerine ekleyen Yücetaş, “Bu kentin 
çok büyük sorunları var. Bunlardan birisi 
ulaşım pahalı olması. Şu anda 14 lira 
olan ulaşımın 24 lira olma ihtimali var. 
Ayrıca yeterli sayıda ulaşım araçlarına 
sahip değiliz. O yüzden Türkiye 
Komünist Partisi olarak ulaşımı ücretsiz 
yapacağız. Güvenli ve konforlu bir ulaşım 
sağlayacağız” ifadelerini kullandı.

Laik ve ve bilimseli 

destekleyici eğitimler vereceğiz
Çocukların laik ve bilimsel bir 

eğitimden yararlanamadıklarını söyleyen 
Yücetaş, “Türkiye’nin yanı sıra Antep’te 
de semt evleri kurduk. Bu evlerde 
öğrencilere matematik gibi dersler 
veriyoruz. Her mahalleye bir semt evi 
açacağız. Laik ve ve bilimseli destekleyici 
eğitimler vereceğiz. Her mahallede kreşler 
açacağız. Gençlerimiz için açacağımız 
gençlik merkezinde ders çalışmadan 
kitap okumaya kadar her şeyden 
yararlanabilecek” diye konuştu.

Kadınların ucuz iş gücü olarak 
görülmesinin önüne geçeceğiz

Yücetaş, “Antep, çok verimli topraklara 
sahip ama ne yazık ki bunu yeteri kadar 
kullanamıyorlar. Tarım kooperatifleri 
kurarak, çiftçilere destek olurken halkında 
güvenli ve ucuz gıdaya ulaşmasını 

sağlamış olacağız. Ayrıca ülkemizde 
çok büyük bir kadın ve kadın emeğinin 
sömürülmesi sorunu var. Antep’te de 
kenar semtlerde; kadınlar çok ucuza 
ceket, yelek dikiyorlar, fındık veya ceviz 
kırıyorlar. Kadınların ucuz iş gücü olarak 
görülmesinin önüne geçeceğiz” dedi.

Halkla birlikte olacağız
Emekçi bir insan olduğunu dile 

getiren Yücetaş, “Korumalarla gezen bir 
belediye başkanı olmayacağız. Halk ile 
birlikte olacağız. Otobüse de bineceğim, 
çiftçinin veya bir esnafın yanında işçinin 
emekçinin yanında da olacağım. Her 
zaman sahada olacağım. Konutları, 
ihtiyaç sahibi ailelerin ve öğrencilerin 
kullanımına açacağız. Belediye 
bünyesinde öğrencilere yurtlar yapacağız” 
ifadelerine yer verdi. Haber Merkezi

Yaşanabilir bir Antep’i hep birlikte inşa edeceğiz

Şubat ayında 173 esnaf sicil
88 esnaf ise maliyet terki verdi

Ülke ekonomisinin gün geçtikçe kötüye 
gitmesinden Antep’te ki esnaflarda üzerine düşen 
payı aldı. Yılbaşı itibariyle tüm maliyetlerin 
yükselmesi ile birlikte girdi fiyatlarındaki artış 
esnafı kepenek kapatmaya sevk etti. Verilere 
göre 44 bin 249 esnafın yanı sıra 47 bin 633 iş 
yerinin yanı sıra 72 esnaf odasının bulunduğu 
Antep’te yılın ilk iki ayında 173 esnaf sicil terki 
verirken, 88 esnaf ise maliyet terki verdi. 871 yeni 
iş yeri açıldı. Şubat ayında Türkiye genelinde 21 
bin esnaf iş yeri açtı, 8 bin 368 esnaf sicil ve bin 
849 esnaf ise maliyet terki verdi. Antep’te şubat 
ayında 426 esnaf kepenk açtı, 31 esnaf maliye, 92 
esnaf da sicil terki verdi. Haber Merkezi 

Esnaf kepenk kapatmaya 
devam ediyor

Ocak ayı içinde bile 500 milyon dolarlık bir ithalat 
yapıldı. Şunu ifade etmek istiyorum ki; bir süre 
sonra öyle görünüyor ki paramız olsa da hayvansal 
gıdaya ulaşmak zorlaşacak” uyarısında bulundu. 

2010’lu yıllardan beri ithalatın arttığını, önce 
piyasayı düzenlemek için başlatılan ithalat şu 
anda ihtiyaçtan devam ettiğini sözlerine ekleyen 
Peri, “Son birkaç yıldır dişi hayvanlar, hatta bir 
dönem gebe hayvanlar bile kesildi, bunun nedeni 
yetiştiricinin artan maliyetleri karşılayamaması. 
Bugün hayvan sayımız düşmüş, ete ihtiyacımız 
artmış durumda” tespitini yaptı. 

Veteriner hekimleri yurt dışına gidiyor
Gelinen noktada, veteriner hekimlik mesleğinin 

ciddi zararlar gördüğünü, yeni mezunların 
geleceklerini yurt dışında aramak zorunda 
bırakıldığını kaydeden 

Peri, “En büyük zararı hayvancılığımız, 
ekonomimiz, toplum sağlığı, eti, sütü fahiş fiyata 
alan vatandaşımız gördü. Son yıllarda tartışma 
konusu olan sahipsiz hayvanlar da aslında veteriner 
hekimliği hizmetlerinin etkisizleştirilmesinin bir 
sonucudur. Güvenli gıda, vektör mücadelesi ile 
çevre sağlığı görevleri de olan yerel yönetimler, 
veteriner hekimliği sadece kısırlaştırmaya 
indirgeyerek Veteriner İşleri Müdürlükleri 
kurmaktan kaçındılar” şeklinde konuştu.  

Veteriner hekimleri ağır para 
cezaları ile karşı karşıya bırakılıyor
Peri, “Kanunlarımız gereği sağlık sınıfı olan 

veteriner hekimler, ikincil mevzuatlarla bu sınıftan 
çıkarıldı, sağlık çalışanları ve emeklilerine yapılan 
tüm iyileştirmelerin dışında tutuldular. Sağlıkta 
Şiddet Yasası kapsamına alınmayan veteriner 
hekimler şiddetin adeta kucağına itildiler. Hayvan 
sağlığının, koruyucu hekimlik hizmetlerinin 
büyük bölümü, tedavi edici hizmetlerin tamamı 
konusunda sorumluluk verilen serbest veteriner 
hekimler yetki ve güvenlikten yoksun şekilde 
çalıştıkları yetmezmiş gibi, sahada uygulanamaz 
olduğu ispatlanmış e-reçete gibi mevzuatlarla ağır 
para ceza cezaları ile karşı karşıya bırakıldılar” dedi.

Peri, “Şu anda yüksek fiyatlar ve ekonomik 
nedenlerle hayvansal gıdaya ulaşılamıyor ve 
özellikle çocukların fiziksel ve bilişsel gelişimi için 
hayvansal protein son derece önemli. Dolayısıyla 
kamuda veteriner hekimliği hizmetlerini 
güçlendirmek istiyoruz, bu nedenle hayvancılık 
politikalarında yetişmiş veteriner hekimlerimizin 
sözü olsun istiyoruz, veteriner hekimlik için 
verdiğimiz mücadelenin hayvan sağlığı hizmetleri 
için olduğunun, yani toplumsal sonuçları da 
olduğunun anlaşılmasını istiyoruz” açıklamasında 
bulundu. Haber Merkezi 

Paramız olsa bile hayvansal 
gıdaya ulaşmak zorlaşacak


